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قانونی شدن حضور بازیکن گابنی گل گهر در ایران 
بازیکن گابنی گل گهر پس 
از بــازی مقابل الریان قطر در 
لیگ قهرمانان آسیا، می تواند 
به صورت قانونی در لیگ برتر 
ایران بازی کنــد. به گزارش 
ایسنا، اســتقلال تاجیکستان 
جمعه شب در چارچوب هفته 
اول لیگ قهرمانان آســیا به 
مصاف الریان قطر رفت و با نتیجه ۳ بر ۲ شکست خورد. نکته حائز اهمیت این 
دیدار، حضور اریک باگناما بوکوم، بازیکن گابنی گل گهر بود که برای ۹۰ دقیقه 
برای استقلال تاجیکســتان به میدان رفت. حضور اریک بوکوم در دیدار مقابل 
الریان از این جهت اهمیت پیدا می کند که او براساس دستورالعمل جذب بازیکن 
و مربی خارجی، دیگر مشکلی بابت حضور در لیگ برتر ایران ندارد و می تواند پس 
از پایان قرارداد قرضی اش با استقلال تاجیکستان، برای گل گهر در لیگ برتر به 
میدان برود. براساس دستورالعمل جذب بازیکن و مربی خارجی، اگر بازیکنی در 
بالاترین سطح مسابقات لیگ های قاره ای فصل گذشته و جاری بازی کرده باشد، 
می تواند در لیگ برتر ایران بازی کند. حضور اریک باگناما بوکوم در فصل آینده 
لیگ ایران هم با این قسمت از دستورالعمل قانونی شده است. این بازیکن گابنی 
با گل گهر قرارداد سه ساله دارد و در حال حاضر با قراردادی قرضی به مدت ۶ ماه 

در عضویت استقلال تاجیکستان قرار دارد.

نیمار در PSG می ماند
معتبر  روزنامه  اعلام  طبق 
اکیپ فرانسه نیمار در تابستان 
پــاری ســن ژرمــن را ترک 
نخواهد کرد. به گزارش ایسنا، 
شکست تلخ پاری سن ژرمن 
در دیــدار برابر رئــال مادرید 
باعث شد تا انتقادهای زیادی 
از نیمار شــود. هواداران پاری 
سن ژرمن در دیدار های اخیر تیم علیه نیمار شعار سر دادند و این باعث شد که 
گمانه زنی های زیادی درباره جدایی او در تابستان به گوش برسد. روزنامه اکیپ 
در شماره امروز خود نوشت که نیمار در تابستان پاری سن ژرمن را ترک نخواهد 
کرد و در این تیم باقی خواهد ماند. نیمار در سال ۲۰۱۷  با ۲۲۲ میلیون دلار از 

بارسلونا به پاری سن ژرمن پیوست اما نتوانسته انتظارات را برآورده کند.

دو راهی عمل جراحی یا اخراج برای آل کثیر
ســرمربی تیــم فوتبــال 
پرسپولیس به هیچ وجه حاضر 
به استفاده از مهاجم تیمش تا 
پایان فصل نیست. به گزارش  
مهــر، تمرینات تیــم فوتبال 
پرســپولیس در حالــی ادامه 
دارد کــه عیســی آل کثیر با 
وجود گذشت چهار ماه از زمان 
مصدومیت خــود از ناحیه رباط صلیبی همچنان علاقه ای به عمل حراجی ندارد. 
مهاجم سرخپوشــان پایتخت با وجود تاکید دو پزشک حراج متخصص همچنان 
اصرار دارد هیچ مشــکلی برای بازی کردن ندارد و می تواند پرسپولیس را در ادامه 
مسابقات لیگ برتر همراهی کند. گل محمدی که در اقدامی عجیب اسم آل کثیر 
را در نیم فصل مســابقات لیگ برتر از جمع بازیکنان تیم خط نزد حالا با معضلی 
جدید دســت و پنجه نرم می کند. آل کثیر اصرار دارد هیچ مشــکلی برای بازی 
کردن ندارد و تمام تضمین های لازم را هم در این خصوص می دهد اما مشــورت 
گل محمدی با جراحان متخصص نتیجه ای دیگر به همراه داشــته است. سرمربی 
پرســپولیس در جلســات متوالی که با آل کثیر برگزار کرد سعی بر مجاب کردن 
مهاجم تیمش برای انجام عمل جراحی داشت اما وی همچنان حاضر به انجام این 
عمل نیست. همین موضوع سبب شد تا گل محمدی در نشست ابتدای سال خود 
با آل کثیر خبر از کنار گذاشتن او تا پایان فصل دهد. یحیی گل محمدی پا را فراتر 
از این موضوع هم گذاشــت و به آل کثیر اعلام کرده اســت به هیچ وجه با چنین 
شرایطی حاضر به حفظ او نیست و باید رباط صلیبی خود را به تیغ جراحان بسپارد.

پایان انتظار تماشاگران اراکی مقابل پرسپولیس
هــواداران آلومینیوم اراک 
برای مســابقه با پرسپولیس 
در ورزشگاه آزادی حضور پیدا 
»ورزش  گزارش  به  می کنند. 
سه«، صعود آلومینیوم به لیگ 
برتر در مردادماه ۹۹ در حالی 
اتفاق افتاد کــه این تیم طی 
دو ســال اخیر نتوانسته بود 
بخاطر شــرایط کرونایی و ممنوعیت ورود تماشــاگران به ورزشگاه ها، از حضور 
طرفداران اش در دیدارهای خانگی و بیرون از خانه بهره ببرد که این انتظار فردا 
برای آنها به پایان می رسد. بنابر هماهنگی انجام شده از سوی باشگاه آلومینیوم، 
قرار است ۱۰ درصد از ظرفیت تماشاگران در ورزشگاه آزادی برای دیدار این تیم 
مقابل پرســپولیس، در اختیار هواداران ایرالکو قرار بگیرد که احتمالا ظرفیت در 

نظر گرفته برای طرفداران اراکی تکمیل خواهد شد.

محمد  صلاح: برای لیورپول ساخته شده ام 
محمد صلاح، ستاره مصری، با انتشار 
عکسی خیال هواداران لیورپول را تا حد 
زیــادی راحت کرده اســت. به گزارش 
»ورزش سه«، قرارداد صلاح با لیورپول 
در تابســتان ۲۰۲۳ به پایان می رسد و 
مذاکرات بــرای تمدید قــرارداد با این 
بازیکن همچنان ادامــه دارد.  در حالی 
که به نظر می رسد مذاکرات برای تمدید 
قرارداد این بازیکن به بن بســت رسیده 
باشد، در روزهای گذشته اعلام شد که 
صلاح حاضر شده از خواسته اش کوتاه بیاید تا بتواند قرارداد جدیدی را با این تیم 
به امضا برســاند.  این بازیکن حالا با انتشار تصویری در صفحه اینستاگرام خود، 
خیال هواداران و حتی مدیران این باشــگاه را تا حد زیادی بابت امضای قرارداد 
جدید راحت کرده است.  در تصویری که از سوی این بازیکن منتشر شد، صلاح 
در برابر بنری ایســتاده که روی آن نوشته شده:» لیورپول برای من ساخته شده 
و من برای لیورپول ســاخته شده ام.« باشگاه های بزرگ اروپایی مانند بارسلونا و 
پاری سن ژرمن هم شرایط این بازیکن را زیر نظر داشتند و نام آنها بارها در کنار 
نام این بازیکن شــنیده شده بود اما حالا به نظر می رسد که صلاح در چند سال 

آتی نیز همچنان پیراهن لیورپول را به تن خواهد داشت.

مجتبی حسینی با پیکان تمدید می کند؟
مدیران باشــگاه پیکان در 
صدد هستند تا قرارداد مجتبی 
حسینی سرمربی خود را برای 
فصل آینــده تمدید کنند. به 
گــزارش »ورزش ســه«، تیم 
فوتبال پیکان با هدایت مجتبی 
حسینی در فصل جاری رقابت 
های لیگ برتــر نتایج خوبی 
کســب کرده است. این عملکرد خوب در شــرایطی رقم خورده که خودروسازان 
با هزینه ای اندک و با ترکیبی کاملا جوان در لیگ بیســت و یکم شرکت کردند.  
با توجه به اینکه به هفته های پایانی لیگ برتر نزدیک می شــویم، حالا مسئولان 
باشــگاه پیکان در صدد هستند تا قرارداد مجتبی حسینی را تمدید کنند و برای 
ســال آینده نیز با این مربی ادامه بدهند. این در حالی اســت که گفته می شــود 
حسینی پیشــنهادهایی از همین حالا برای فصل آینده دریافت کرده و چند تیم 
حاضر در نیمه بالای جدول لیگ برتر از او خواسته اند برای تمدید قرارداد با پیکان 

عجله نکند.

اخبار کوتاه

۱۸ فروردین، احتمــالا پربیانیه ترین روز تاریخ فوتبال 
ایران بود.

به گزارش »ورزش سه«، مثلی رایج بین فوتبالی ها در 
مستطیل ســبز وجود دارد که می گویند »وقتی عضلات 
بازیکــن از کار می افتد، زبان آنها شــروع بــه کار کردن 
می کنــد«. آنقدر درگیرِ نقد و تقبیــح اعتراضات گروهی 
و پرخاش گرانــه بازیکنــان به تصمیمــات داوری بودیم 
کــه حواس مان از نیمکت ها پرت شــد. اگر فکر می کنید 
اعتراضات کنار زمین مختص سه چهار تیم پرطرفدار است 
و بقیه تیم ها از این کارها نمی کنند، سخت در اشتباهید. 
کاش یک جی پی اس به داوران وصل بود تا مشخص شود 
داور چهارم به انــدازه کمک داور ها تحرک و فعالیت دارد. 
از بس که این فاصله ی ســی چهل متری بین نیمکت ها 
را طــی می کند تــا بگوید: »آقا بفرمایید بنشــینید روی 

نیمکت!«
باور کنید به ایــن اعتراضات روی نیمکت ها هم عادت 
کردیم. اینکه میانگین ســه دقیقه از وقت بازی صرف این 
شود که داور وسط بازی به سمت داور چهارم برود. حرفی 
در گوشــی بشنود و برود به ســمت یکی از نیمکت ها یا 
هردوی آنهــا و کارت های زرد و قرمــزش را از جیب در 
بیاورد. حالا دیگر برای ما عادی شــده که با ســوت نزدن 
داور مربــی آنقدری درون زمین برود که ناخودآگاه مدافع 
در صدد یارگیری با او بر بیاید و بعد از ســوت زدن داور، 

آن یکی مربی کمدی ســال را بازی کند و از داور بخواهد 
همان جا در گوشــی همکارش صحنه را مورد بازبینی قرار 

دهد!
راســتش از این بــه بعد اینکه یک مربــی قصور کادر 
اجرایی تیمش را گردن داور بیندازد و هفت هشت دقیقه 
از وقت مهم ترین بازی فوتبال مملکت را بگیرد تا شــخصا 

داور و عوامل برگزاری مسابقه را مورد تادیب فیزیکی قرار 
دهد هم برایمان تازگی نخواهد داشت!

این معرکه گیری های کنار زمین را هم به لطف نزدیک 
بودن به مســتطیل سبز، از ســر اجبار و ایمان داشتن به 
نرفتن میخ آهنی در ســنگ، به تلخی زهرِ مار نوش جان 
می کنیــم. اما اجــازه دهید این بیانیه نویســی ها را دیگر 

برنتابیم. باور کنید ما هنوز آنقدر بدبخت و بی عار نشدیم 
که افکارمان را صرف این کنیم که کدام باشــگاه زودتر به 
باشــگاه رقیب لقب هوچی گر داد و کدام باشگاه در مقام 
پاسخ برآمده که شما هرروز صبح که از خواب پا می شوید 
در جهــت تنویــر اذهان و روشن شــدن افــکار عمومی، 
بیانیه های زشت و زیبا ی تان را روی خروجی سایت هایتان 

قرار می دهید!
از این سرگرمی ســازی های منفی چه سودی می برید؟ 
آیا یک نفــر هوادار بامنطقِ فوتبال به شــما گفته عجب 
بیانیه ای دادید، از ثانیه به ثانیه ای که برای خواندن آن وقت 

گذاشتم، کیف کردم، دست مریزاد؟!
این بیهوده پردازی ها تا به حال برای تان منفعتی داشته 
اســت؟ از یغمای جندقی فقط این را یــاد گرفته اید که 
»آنچه البته به جایی نرســد فریاد اســت« و هرروز بیانیه 
پشت بیانیه و فریاد پشت فریاد سر می دهید؟ کدام سوت 
داور را می توانیــد به بیانیه ای که دادید ربط بدهید؟ کدام 
امتیازی که گرفتید را به لطف بیانیه ای که دادید می دانید 
یا کدام امتیاز از دست رفته را پای بیانیه حریف می گذارید 

که از قدم زدن در این دور باطل دست برنمی دارید؟
نه، اجازه بدهید این بار دیگر به ســاز شــما نرقصیم و 
آتش بیار معرکه شــما نباشیم که اگر کوتاه بیاییم، خیلی 
زود بایــد در فصل نقل و انتقالات، به جای خرید بازیکن، 

منتظر عقد قرارداد با نویسندگان باشیم!

ناصر الخلیفی حاضر شــده برای حفظ کیلیان امباپه و 
ممانعت از انتقال او به رئال، مبلغی نجومی را به عنوان پاداش 
پرداخت کند. به گزارش »ورزش سه«، قرارداد کیلیان امباپه 
با پاری ســن ژرمن در پایان فصل جاری به اتمام می رسد و 
این بازیکن می تواند به عنــوان بازیکن آزاد از این تیم جدا 
شود.  پیش از این گفته می شد که این ملی پوش فرانسوی 
تصمیم نهایی خود را برای جدایی از این تیم و پیوســتن به 
رئال مادرید گرفته اما به نظر می رسد که شرایط کمی به سود 
پی اس جی تغییر کرده است.  در چند روز گذشته بسیاری 
از منابع فرانســوی و افراد نزدیک به این بازیکن از احتمال 
تمدید قرارداد او با پاری سن ژرمن خبر دادند و امباپه نیز در 
مصاحبه ای در پاسخ به این سوال که آیا احتمال دارد فصل 
آینده هم در پارک دو پرنس حضور داشــته باشد گفت که 
گزینه تمدید قرارداد با پی اس جی کاملا محتمل است.  در 
همین رابطه امروز بی بی سی ادعای جدیدی را مطرح کرد 
مبنی بر اینکه باشگاه پاریسی به امباپه پیشنهادی دو ساله 
ارائه کرده و حاضر اســت در صورت پذیرش این پیشنهاد، 
به وی ۱۸۰ میلیون یورو پاداش بدهد که بزرگترین پاداش 

تاریــخ فوتبال به یک بازیکن جهت تمدید قرارداد اســت. 
دســتمزد 5۰ میلیون یورو خالص در سال نیز برای امباپه 
در نظر گرفته شــده با این حال بی بی سی گزارش داده که 
برای امباپه همچنان پیوســتن به رئال در اولویت قرار دارد. 
در مصاحبه اخیر، امباپه صحبت از مطرح شدن پارامترهایی 
جدید کرد که تصمیم گیری را برای او دشوار کرده که گویا 
منظور همین پاداش نجومی پی اس جی بوده است. گی یم 
بالاگه، خبرنگار سرشناس اسپانیایی بی بی سی هم معتقد 
است که امباپه همچنان علاقه بسیاری به پیوستن به رئال 
مادرید دارد اما دوست دارد این باشگاه مبلغی بیشتر از آنچه 
پی اس جی به او پیشــنهاد کرده پرداخت کند.  او در این 
باره گفت:» شاید شــنیده باشید که امباپه در حال بررسی 
شرایط جدیدی اســت. بعضی مدعی شده اند که او تصمیم 
دارد در پــی اس جی بماند. این شــرایط جدید؟ این یعنی 
۱5۰ میلیون یورویی که پی اس جی می خواهد به او بپردازد. 
او می خواهد که رئال مبلغ بیشــتری را پرداخت کند و این 
باشگاه هنوز هم مقصد مورد علاقه او است. پای هیچ باشگاه 

دیگری در میان نیست.«

ســرمربی تیم امیــد از بازیکنانش خواســت اگر دچار 
مصدومیت هســتند به اردو نیایند و برنامه تمرینی را بهم 
نریزند. به گزارش »ورزش ســه«، قبل از شروع تمرین تیم 
ملی امید در مرکز پک مهدی مهدوی کیا ســرمربی امیدها 
دقایقی با شاگردانش به صحبت پرداخت و نکات موردنظرش 
را به آنها گوشــزد کرد. مهدوی کیا خطاب به بازیکنان تیم 
ملی امید گفت: امیدوارم سالم و سلامت باشید. شرایط آب 
و هوایی خوب نیســت و باید صبر کنیم تا فردا چه اتفاقی 
می افتد. انشــاالله بارندگی شــود و بتوانیم به داخل چمن 
برویم. او ادامه داد: نکته خیلی مهمی وجود دارد. من هم با 
پزشک جلسه ای داشتم. همیشه قبل از هر تمرین سلامتی 
شــما را سوال می کنم تا مشکلی نداشته باشید. موقعی که 
به باشگاه های خود می روید، اگر سریع ترین مشکلی برایتان 
به وجود می آید، ســریعا باید اطلاع بدهید چون ما لیست 
اسامی را که اعلام می کنیم، دوستان داریم بازیکنان سلامت 
به اردو بیایند. در اردوی گذشــته بازیکنی آمد و نتوانست 

تمرین کند و اردو را ترک کرد.  سرمربی تیم امید همچنین 
گفت: اینطور نباشد که حتما در اردو باشید. اگر کوچکترین 
مشــکلی از نظر مصدومیت به وجود می آید، اطلاع بدهید. 
چون ما برنامــه ریزی می کنیم و این موضوع برنامه اردو را 
بهم می ریزد. هم اینکه خودتان از تمرین به دور هســتید و 
هم برنامه ما خراب می شود. از این به بعد اگر کسی مصدوم 

می شود، به کادر پزشکی اطلاع بدهد.
مهدوی کیا افزود: منظم تمرینــات انجام می دهیم. روز 

پنجشنبه با تیم گل گهر بازی دوستانه خواهیم داشت.
سرمربی تیم امید در پایان گفت: درباره دو بازی گذشته 
آنالیز صورت گرفته است. باور داشته باشید چیزهایی که از 
شما می خواهیم در زمین مشخص می شود. هدف بزرگ ما 
مشــخص است. انشاالله طلسم نرفتن به المپیک را با همت 
شما بشکنیم. به کارمان اعتقاد داریم و انشاالله به چیزهایی 
که می خواهیم برســیم. امیدوارم با ســلامتی کامل هم به 

باشگاه هایتان برگردید.

بیانیه را با بیانیه روشن می کنند 

رویای متلاشی شده احترام در فوتبال ایران

به رئال نرو و بمان

PSG  به سیم آخر زد؛ بزرگترین پاداش تاریخ برای امباپه

هشدار مهدوی کیا به امیدها: مصدوم به اردو نیایید

دروازه بان پرســپولیس بعد از اتفاقــات دیدار مقابل تیم 
المپیک ایران از تمرینات گروهی منع شــده است و با نظر 
یحیی گل محمــدی تمرینات اختصاصی خــود را دنبال 
می کند. به گزارش »ورزش ســه«، بعــد از جدایی علیرضا 

بیرانونــد همه به دنبال دروازه بانی بودنــد که بتواند تا حد 
زیادی نگرانی بابت خط خط دروازه این تیم را کاهش دهد. 
در آستانه لیگ قهرمانان آسیا و جایی که پرسپولیس بعد از 
انجام دو بازی در قعر جدول حضور داشت و امید چندانی به 

صعود نداشت، جذب حامد لک در این تیم صورت گرفت.
لک که همیشــه تمایل خود برای پوشیدن پیراهن این 
تیم را ابراز کرده بود، در نهایت به آرزوی خود رســید و در 
همان ابتدای کار در آزمون بزرگ لیگ قهرمانان آســیا قرار 
گرفت. نمایش چشمگیر او در این رقابت ها و خصوصا دیدار 
مقابل النصر عربستان که منجر به صعود دوباره سرخپوشان 
به فینال آسیا شد، اعتماد به شماره یک جدید پرسپولیس 
را بین هواداران این تیم افزایش داد. دروازه بان ســرخ ها اما 
دوران نــزول خود را در این فصل با ســرعت بالایی دنبال 
کرده است. ناکامی در کلین شیت در هفته های ابتدایی فصل 
و در ادامه اشــتباهات مرگبار باعث شــد تا او به شدت زیر 
فشار هجمه های سنگین قرار گیرد. نمایش او در دیدارهای 
تدارکاتی خصوصا برابر پیکان و این آخری برابر تیم المپیک 
ایران اما دیگر جای هیچ دفاعی باقی نگذاشت تا یحیی گل 
محمدی تصمیم مهمــی در این زمینه اتخاذ کند و با منع 
دروازه بان تیمش از تمرینات گروهی، فرصت مناســبی در 
اختیار او قرار دهد تا به شــرایط گذشــته اش بازگردد. لک 
ایــن روزها تمرینات اختصاصی و دور از دیگر بازیکنان این 
تیم را دنبال می کند و بعــد از اینکه دیدار مقابل هوادار را 
از دســت داد و حتی در لیســت این تیم قرار نداشت، برابر 
آلومینیوم نیز در لیست قرار نگرفت و همان پروسه تمرینات 
اختصاصی را دنبال می کند تا مشــخص نباشــد چه زمانی 

شــرایط همراهی این تیم را به دست خواهد آورد. سرمربی 
پرسپولیس در نشست خبری پیش از جدال مقابل آلومینیوم 
اراک در جام حذفی و اینکه وضعیت حامد لک به چه شکل 
است، اینطور واکنش نشان داده بود: »شرایطی که حامد در 
این چند هفته داشته، خوب نبوده است، چه به لحاظ فنی 
و چه به لحاظ مسائل دیگر. اینکه او الان به تنهایی و با یک 
مربی اختصاصی تمرین می کند، فقط به خاطر این است که 
می خواهم کمی بیشتر نســبت به فوتبال و رفتار و مسائل 
فنی اش فکر کند. این تصمیمی است تا او بیشتر فکر کند. 
فکر نمی کنم در نهایت مشکل خاصی به وجود بیاید. قطعاً 
حضــور حامد در روزهای آینده می تواند به ما کمک کند.« 
یحیی با اشــاره به اینکه تصمیمــی که در قبال لک گرفته 
برای این است که او بیشتر و به صورت تنهایی روی مسائل 
فوتبال و فنی اش فکر کند، مشخص کرده که قبول دارد گلر 
اول تیمش با عدم تمرکز بزرگی مواجه شــده است. لک در 
گذشته نشان داده بود که از حیث فنی و مهار موقعیت  قادر 
اســت به گلری قابل اعتنا در این تیم تبدیل شــود و حتی 
مدعی حضور در تیم ملی نیز محسوب می شد و مطمئنا در 
صورتی که از این فرصــت کوتاه برای باور جایگاهی که در 
اختیار گرفته سود ببرد، قادر خواهد بود بار دیگر نگرانی ها 
را از خط دروازه دور کند. آیا لک دوباره بازخواهد گشــت و 

همان گلر مورداعتماد هواداران خواهد شد؟

چه زمانی حامد لک به تمرینات گروهی برمیگردد؟

سرمربی تیم ملی ایران گفت: من به مسائل دیپلماتیک 
و سیاســی فکر نمی کنم و نگاهم تنها به فوتبال است و به 
این می اندیشم که چگونه مقابل آمریکا و انگلیس باانگیزه 

برای کسب امتیاز باشیم.

به گزارش فارس، اسکوچیچ در مصاحبه با بی بی سی در 
خصوص بازی مقابل آمریکا گفت: بله بازی ممکن اســت 
احساسی شــود و همه در خصوص آن صحبت کنند ولی 
من بــه فوتبال فکر می کنم. ما در مرحله انتخابی با عراق 

نیز بازی کردیم و توانســتیم با برد آن مسابقه را به پایان 
برسانیم. من امیدوارم در این بازی نیز موفق ظاهر شویم.

اســکوچیچ در خصوص اینکه آیا بازی ایران و آمریکا 
در ســال ۱۹۹۸ را یادش است، گفت: من بازی را ندیدم 
ولی آقای اســتیلی یکی از افراد کادر فنی ماســت که در 

آن بازی گل زد.
سرمربی تیم ملی ایران در پاسخ به سوال خبرنگار که 
»قبل از آن بازی حواشی و صحبت های زیادی می شد، اما 
بازیکنان دو تیم به هنگام شروع بازی به یکدیگر هدایایی 
دادنــد، آیا این بار در قطر چنین حرکت دیپلماتیکی بین 
بازیکنــان صورت خواهــد گرفت؟« ادامــه داد: نمی دانم 
چــه اتفاقی خواهد افتاد. من به مســائل دیپلماتیک فکر 
نمی کنم و نگاهم تنها به فوتبال است و به این فکر می کنم 
که چگونه برنده بازی شــوم. فوتبال باید باعث بهتر شدن 
روابط بین مردم شود و همه از این ورزش چنین انتظاری 

دارند. من تمام تمرکزم روی این مسابقه است.
اســکوچیچ در ادامه در پاسخ به این پرسش جهت دار 
و شــیطنت آمیز بی بی ســی که »از لحاظ سیاسی، در 
زمان حاضر بریتانیا، ایالات متحده و ایران در تلاش برای 
رســیدن به توافقی در مذاکرات هســته ای هستند و شما 
قرار اســت با این دو تیم در مرحلــه گروهی جام جهانی 
بازی کنید، فکر می کنید که سیاســیون در ایران به این 
بــازی مثل بازی های دیگــر نگاه خواهند کــرد یا از آن 
به عنوان فرصتی برای تبلیغات حکومتی استفاده خواهند 
کرد؟« گفت: من واقعا نمی خواهم در خصوص سیاســت 
صحبت کنم. من مربی فوتبال هســتم و این سؤالی است 

که مربوط به من نمی شود.
ســرمربی تیم ملی ایران در پاســخ به این ســوال که 
»بازیکنــان چه حســی از بازی مقابــل انگلیس و آمریکا 
خواهند داشــت« اظهار داشــت: به نظرم بسیار با انگیزه 

:BBC واکنش اسکوچیچ به شیطنت

بازیکنان ایران مقابل آمریکا و انگلیس با انگیزه خواهند بود


